

Шабанова Наталия Владимировна

От: APMAS2024-Blue Lagoon Turkey <scientificcongress2020s@gmail.com>
Отправлено: 3 сентября 2024 г. 0:13
Кому: Томский политехнический университет
Тема: Invited Speaker offer for your research related to "Physics/Materials Science"

Dear Colleague,

I am writing to you as co-chair of "14th International Advances in Applied Physics & Materials Science Congress & Exhibition (APMAS)" which will be held on October 8-14, 2024 in the stunning Convention Centre of the Liberty Hotels Lykia/[Blue Lagoon](#) Muğla, Turkey

I am writing to ask whether you would be willing to present a talk at the congress as a invited speaker. Invited lectures will be 30 minutes long, including a 10-minute question-answer session.

We have not yet established on which day your lecture would be scheduled; should you accept this invitation, there is some flexibility that we can use to accommodate your [own scheduling preferences](#).

In appreciation of your agreement to provide an Plenary Lecture, this year APMAS would [waive 50%](#) of the plain registration fee of the congress.

I do very much hope that you will be able to accept this invitation.

Please choose the topic of your presentation from here:

www.apmascongress.org/Pages/topics

We are expecting your abstract by September 13, 2024:

www.apmascongress.org/Pages/abstract-submission

CONGRESS VENUE: [APMAS 2024 \(apmascongress.org\)](http://APMAS 2024 (apmascongress.org))

List of Invited Speakers already confirmed: www.apmascongress.org/speakers/plenary-invited-speakers

A. Yavuz Oral, PhD

Professor of Materials Science Engineering
Gebze Technical University

e-mail: aoral@gtu.edu.tr

CONGRESS WEBSITE: [APMAS 2024 \(apmascongress.org\)](https://apmascongress.org)

[Unsubscribe/Remove](#)

Legend:

[Plain registration fee](#) is fee without accommodation, airport transfers or social program extras.

Уважаемый коллега,

Я обращаюсь к вам как сопредседатель “14-го Международного конгресса и выставки достижений прикладной физики и материаловедения (APMAS)”, который состоится 8-14 октября 2024 года в потрясающем конференц-центре отеля Liberty Hotels Lykia/Голубая лагуна Мугла, Турция.

Я пишу вам, чтобы спросить, готовы ли вы выступить с докладом на конгрессе в качестве приглашенного докладчика. Лекции для приглашенных будут длиться 30 минут, включая 10-минутную сессию вопросов и ответов. Мы еще не определили, на какой день будет запланирована ваша лекция; если вы примете это приглашение, мы можем воспользоваться некоторой гибкостью, чтобы учесть ваши собственные предпочтения в расписании. В знак признательности за ваше согласие выступить с пленарной лекцией, в этом году APMAS отменит 50% от обычного регистрационного взноса на конгресс.

Я очень надеюсь, что вы сможете принять это приглашение.

Пожалуйста, выберите тему вашего выступления здесь:

www.apmascongress.org/Pages/topics

Мы ожидаем ваши тезисы к 13 сентября 2024 года:

www.apmascongress.org/Pages/abstract-submission

МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ КОНГРЕССА: APMAS 2024 (apmascongress.org)

Список приглашенных докладчиков уже подтвержден:

www.apmascongress.org/speakers/plenary-invited-speakers

А. Явуз Орал, доктор философии, профессор кафедры материаловедения и инженерии Технический университет Гебзе